
Městský obvod – statutární město Pardubice   
Úřad městského obvodu Pardubice V  

Češkova 22, 530 02 Pardubice  

Zápis z jednání Komise pro strategii a rozvoj obvodu ze dne 13. 5. 2024 

 
● přítomni: Kutílek, Dufek, Hošková, Matouš, Scholze, Škuliga (od 16:41), Štefka, Tůma 

● omluveni: – 

● nepřítomni: –  

● hosté: – 

 

1) Zahájení jednání 

2) Krajinářský návrh Dražkovice – revokace 

3) Doporučení záměrů poptání projekčních prací na investiční akce 

4) Doporučení lokalit pro chodníkové hry 

5) Podněty členek a členů komise 

6) Různé 

 

1) Zahájení jednání 

● přítomno 7/8, jednání zahájeno 16:30 

 

● ověřovatelé dnes: Matouš, Scholze 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO PRO 

Hlasování 7–0–0, návrh byl přijat 

 

● jednání 8. dubna nebylo usnášeníschopné 

● zápis z 8. ledna (ověřovatelé: Dufek, Hošková) – bez námitek, schválený 

 

● program dnes: 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO PRO 

Hlasování 7–0–0, návrh byl přijat 

 

2) Krajinářský návrh Dražkovice – revokace 

● materiál včetně návrhu usnesení a důvodové zprávy byl rozeslán s pozvánkou 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 

doporučuje RMO 

zrušit 

části 2. a 3. usnesení č. 31/2023 R. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 



PRO PRO PRO PRO PRO – PRO PRO 

Hlasování 7–0–0, návrh byl přijat 

 

3) Doporučení záměrů poptání projekčních prací na investiční akce 

● materiál včetně návrhu usnesení a důvodové zprávy byl rozeslán s pozvánkou 

● předseda předjednal se starostou: 

○ odloženo doplnění pěších vazeb mezi obchodními domy na S. K. Neumanna 

○ vypuštěna protější strana u kulturního domu Dukla, ÚMO již řeší 

 

příchod Škuliga 16:41 

 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 

doporučuje RMO 

předložit ZMO ke schválení 

záměr poptání projekčních prací na investiční akce: 

1. výsadby do terénu v předprostoru KD Dukla s vytvořením prokořenitelných prostorů; 

2. oprava psího výběhu u Lesoparku Dukla; 

3. průjezd pod mostem na Vinici; 

4. úprava křižovatky Devotyho ⨯ Železničního pluku. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka Tůma 

PRO PRO PRO PRO PRO PRO PRO PRO 

Hlasování 8–0–0, návrh byl přijat 

 

4) Doporučení lokalit pro chodníkové hry 

● materiál včetně návrhu usnesení a důvodové zprávy byl rozeslán s pozvánkou 

● proběhla rozprava k možným lokalitám: 

○ prostor mezi KD Dukla a ZŠ Staňkova – bez připomínek 

○ předprostor ZŠ Benešovo náměstí – nutno nejprve vyřešit opravu povrchu nebo komplexní 

rekonstrukci 

○ dukelský lesopark, méně frekventovaná stezka s mlatovým pásem 

● bez usnesení 

● členovbé komise promyslí do příště 

 

5) Podněty členek a členů komise 

● Štefka 

○ přistávací koridor – obyvatelé mají obavy z nových nočních letů 

● Dufek 

○ zkontrolovat zeleň: 

■ alej podél cyklostezky Jesničánky–Dražkovice 

■ květináče na Jana Palacha 

■ květináče na náměstí Dukelských hrdinů 

○ Brožek předá kolegyním 

 

6) Různé 

● příští jednání proběhne v pondělí 3. 6. 2024 od 16:30 h 

● MO připravuje participativní rozpočet 

● plnění programu rozvoje 



○ Kutílek 3. 5. odeslal e-mailem žádost o informace o plnění tajemníkovi ÚMO a starostovi MO 

● hlasování RMO dne 6. 3. 2024 o doporučeních komise schválených 8. 1. 2024: 

○ pořízení integrované strategie urbanistického rozvoje MO:  

Pro 0, zdržel se 2, proti 3 

○ náhrada místních komisí ve zpravodaji MO („Pardubická 5“): 

Pro 1, zdržel se 4, proti 0 

○ návrhy nebyly přijaty 

● Brožek 

○ probíhá obnova zeleně v rabátkách na ulici Češkově 

○ přicházejí stížnosti na to, že to komplikuje parkování (vystupování a nastupování) 

 

konec jednání 17:21 

Ověřili: Michal Scholze, Jiří Matouš 


